
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2020/1 
 

Datum konání: 13. 6. 2020 

Místo konání: Dvůr Králové nad Labem 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Jana Kosťová, Magda Kurfürstová, Miroslav Šimek 

1. LF informoval o stavu příprav WTOC 2022. Rozjíždí se mapování a příprava bulletinu a webu. 
  

2. LF informoval o změnách ve smlouvě o propagaci s PRE. Došlo sice ke změně fakturace, ale 
částka snížena nebyla. Stejně tak zůstal zachován rozpočet od ČSOS, který ale díky zrušení 
obou vrcholných světových akcí nebudeme schopni utratit. Vhodnou variantou, jak problém 
vyřešit, je zaplatit z letošních peněz některé náklady WTOC 2022 a v dalších letech naopak 
některé náklady sekce využitelné i pro MS hradit ze zdrojů MS. Vedení sekce tento postup 
schválilo. 
 (Forst) 

3. Proběhla diskuse o změnách v nominačních kritériích, které jsou vynucené jednak zrušením 
jarní části sezóny a jednak změnami v IOF pravidlech týkajících se účasti na MS. Nominační 
pravidla pro WTOC 2021 budou ve finální podobě zveřejněna na webu. 
 (Forst) 

 
Zapsal: Forst 


